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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan kívánja fejleszteni a tanyai infrastruktúrát? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Molnár Csaba
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Úr !

Immáron közel három évtizede alig jut pénzforrás a következetesen végigvitt, tervszer ű és
távlatos tanyafejlesztésre, pedig a magyarországi tanyák a mez őgazdaság ellehetetlenült
helyzete miatt rendkívül lepusztult állapotban vannak. A Kiskunságban, a csongrádi, a békési
és a Pest megyei tanyavilágban is számos helyen még mindig petróleumlámpával, gyertyáva l
világítanak, és elemes rádióval hallgatják a híreket .

Meggyőződésem, hogy a tanyán élő embereknek is alanyi jogon járnak azok a
kedvezmények, támogatások, amelyeket a nagyvárosban élők megkaphatnak az államtól . A
tanyavilágban is meg kell valósítani a tanyai villanyhálózat bővítését, a régi, elöregedett
villanyhálózat felújítását, valamint a tanyán él ő családok tiszta ivóvízzel való ellátását . A
XXI. században az internet-hozzáférés is alapvet ően szükséges szolgáltatás, a tanyákon él ők
nagy része mégis nélkülözni kényszerül.

Nem feledkezhetünk meg a dű lőutak karbantartásáról sem . A tanyán él ők laza talajú
dűlőutakon kénytelenek közlekedni, mivel életfeltételeik odakötik, ezért ezeket az utakat fe l
kell javítani .

Kérdezem tehát miniszter úrtól : hogyan kívánja fejleszteni a tanyai infrastruktúrát?

Budapest, 2008 . december 19 .
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